



## CAFÉ DÉPÔT DONATES 1200\$ TO BREAKFAST CLUB OF CANADA

**Laval, July 14 2016** – On July 12, 13 and 14<sup>th</sup>, Café Dépôt gave away free coffee and branded travel mugs in exchange for a donation, profiting the Breakfast Club of Canada.

After their store located at Montmorency Metro was closed for several days for renovations, Café Depot was present from 6:30 a.m to 9:30 am, during three consecutive days, to continue to serve coffee to their customers - all for a good cause. For every donation given from customers, Café Dépôt offered a free cup of coffee and a branded travel mug. The entirety of the donations collected on those three days were donated to the Breakfast Club of Canada.

Being a local business since 1994, Café Dépôt proudly supports local communities and businesses, and believes in giving back to the community as it is an essential part of their image and vision.



### About Breakfast Club of Canada

For 20 years, Breakfast Club of Canada has been nourishing children's potential by making sure as many of them as possible have access to a healthy morning meal before school, in an environment that allows their self-esteem to grow and flourish. But the Club is much more than a breakfast program: we take a broader approach that promotes the core values of engagement, enrichment and empowerment, and we team up with communities and local partners to develop solutions adapted to their specific needs. Operating from coast to coast, the Breakfast Club of Canada helps feed 167 271 students every day in 1,455 schools.

Besides helping new breakfast programs open in various schools and communities across the country, the Club is instrumental in driving social change on a larger scale. They believe in the importance of providing access to healthy food for children and teenagers, and training youths and volunteers, which in turn fosters a broader sense of engagement at the community level.



## **CAFÉ DEPOT REMET \$ 1200 AU CLUB DES PETITS DÉJEUNERS DU CANADA**

**Laval, le 14 juillet 2016** - Le 12, 13 et 14 juillet, Café Dépôt a distribué gratuitement du café et des tasses thermale de voyage en échange d'un don pour le Club des petits déjeuners du Canada.

Suite à une fermeture temporaire de la succursale situé au métro Montmorency pour rénovation, l'Équipe de Café Dépôt était présente de 6h30 a.m. à 9h30 pour continuer de servir du café à leurs clients - le tout pour une bonne cause. Pour chaque don reçu, Café Dépôt à offert à sa clientèle du café gratuit, ainsi qu'une tasse themale de voyage. La totalité des dons recueillis sur ces trois jours fut offerte au Club des petits déjeuners du Canada.

Étant une entreprise Québécoise depuis 1994, Café Dépôt est fière de soutenir les collectivités et les entreprises locales, et croit fortement a redonner à la communauté, car cela fait partie essentielle de leur image et vision d'entreprise.

### **A propos du Club des Petits Déjeuners**

Le Club des petits déjeuners s'engage depuis 20 ans à nourrir le potentiel des enfants en veillant à ce que le plus grand nombre possible ait accès à un petit déjeuner nutritif et un environnement favorisant leur estime de soi avant le début des classes. Bien plus qu'un programme de déjeuner, l'approche du Club repose sur l'engagement, la valorisation et le développement des capacités. Celui-ci s'associe aux communautés et aux organismes régionaux pour développer une formule optimale adaptée aux besoins locaux. Désormais présent sur l'ensemble du territoire canadien, le Club des petits déjeuners contribue à nourrir quelque 167 271 enfants canadiens dans 1 455 établissements scolaires au pays.

En plus d'encourager l'ouverture de clubs des petits déjeuners dans les écoles et les milieux communautaires, le Club agit comme un véritable agent de changement au cœur de la société. Il fonde son action sur l'importance d'assurer une saine alimentation aux enfants et aux adolescents, ainsi que sur la formation des jeunes et des bénévoles, ce qui incite à la mobilisation communautaire.